

Diso

This planet is mildly noted for its ancient Ouza tulip plantations but is ravaged by frequent earthquakes. The Diso Digital Corp has built a planet wide sensor-network, with the latest 0032000 super-risk processors. This is capable of predicting the earthquakes a full day before they happen. Houses on Diso are built on giant shock absorbers and are often mobile. Diso is also famous for its 10,000 km long Veers fault.

Эта планета известна своими древними плантациями тюльпанов Уза, но подвержена разрушительным влияниям частых землетрясений. Diso Digital Co. построила планетарную сеть сенсоров с современными 0032000 супер-RISC процессорами. Сеть позволяет предсказывать землетрясения за сутки вперед. Дома на Diso построены на гигантских демпферах и обычно мобильны. Diso также знаменита своим разломом Вирс длиной 10 тысяч километров.

Larais

In the past, Larais was an industrial planet, churning out fusion energy products. After the discovery of Quirium, fusion power became quickly obsolete. The industrial complexes on Larais became deserted and polluted. Three centuries later an airborne plant species was developed and Larais switched to an agricultural economy, even though the planet is permanently shrouded in a thick, orange haze. No-one knows exactly what secrets are to be found at ground level as the industrial fog is simply too dense.

В прошлом Larais была индустриальной планетой, производящей термоядерное топливо. После открытия квирия термоядерная энергетика быстро устарела. Промышленные комплексы на Larais оказались заброшены и подверглись загрязнению. Тремя столетиями позже были созданы парящие в воздухе виды растений и Larais переключилась на аграрную экономику несмотря на то, что планета постоянно окутана толстой оранжевой дымкой. Никому не ведомо в точности, что за секреты таятся на уровне земли, так как промышленный смог попросту слишком плотен.

Lave

Lave is a rich and fabled world, possibly most famous for its vast rain forests, the stormy Paluberion Sea, and the Laveian tree grub. It is also the only system to offer the Space & Interstellar Pilot's Exam.

The Lave Academy has its training centre here, where new and old pilots can follow refreshment courses. It is the starting point for new commanders. Lave is the administrative centre of the Old Worlds, the original founder planets of the Co-operative.

Lave - богатый и легендарный мир, возможно, наиболее известный благодаря своим обширным дождевым лесам, штормящим Палюберским морем и местным древесным червем. Это также единственная система, в которой вы можете сдать экзамен на диплом космического пилота-межзвездника.

Академия Lave имеет здесь центр подготовки, где новички и ветераны могут пройти курс восстановления навыков. Это место начальной подготовки новых командиров кораблей. Lave - административный центр Старых Миров, основателей Галкопа.

Onrira

The planet Onrira is famous for its Torus station. When the first Torus station was unveiled in orbit around Onrira in 3129, it was an event full of political promise. Both GASEC and GalCop had relied heavily on the services of Obnoxycorp in both the political lobbying and execution of the project. At the time Onrira was an unstable multi-government system, but the Torus station helped unify the planet's inhabitants. It was a technological marvel at the time and Onrira became the first tech 14 planet in galaxy 1.

Планета Onrira знаменита своей станцией Тор. Когда первая орбитальная станция Тор была торжественно введена в эксплуатацию в 3129 году, это было многообещающее политическое событие. Как GASEC, так и Галкоп всецело положились на услуги Обноxicorp в политическом пробивании и исполнении проекта. В то время Onrira была нестабильной многоправительственной системой, но станция Тор помогла объединить обитателей планеты. Это было технологическое чудо своего времени и Onrira стала первой планетой 14 технологического уровня в Первом секторе.

Reorte

Because of deadly earthquakes the people of Reorte are forever at the mercy of titanic hidden forces hidden deep within their planet. As a result they are deeply religious. Although listed as a Dictatorship the planet is actually a theocracy, controlled by a fluctuating priesthood.

По причине смертоносных землетрясений народ Reorte всегда зависел от милости сил, укрытых в недрах их планеты. В результате они глубоко религиозны. Хотя планета включена в список диктатур, на самом деле это теократия, управляемая постоянно сменяемым духовенством.